
说明书 

操作步骤： 

1. 启动电源：使用蓝牙时，长按功能键直至红蓝灯亮，并闪烁。 

2. 蓝牙配对： 

A． 长按蓝牙设备功能键不放，当出现红蓝灯长亮时即可配对： 

B． 启动手机蓝牙功能。 

C． 打开蓝牙搜索功能。 

3. 搜索到 NFXSL 型号，点击连接，选择该型号，然后蓝灯闪烁即配对成功。 

4. 接听电话:手机来电时，手机仍会响起来电铃声，此时按蓝牙听筒功能键，即可接听电话。 

5. 结束电话：通话完毕后，按蓝牙听筒功能键，放开即可以结束通话。 

6. 拒绝电话：手机来电时，长按两秒功能键，放开即可以拒接电话。 

7. 重拨：重拨最后一个电话，双击功能键或者长按功能键两秒实现重拨功能。 

8. 关机：长按功能键，直至红蓝灯亮，即关机。 

9. 充电时耳机指示红灯，当耳机充电完毕后，红灯会熄灭蓝灯长亮，第一次充电时间约四

小时。 

 

 

 

Manual 

Use the steps： 

1.Turn on the power：When using Bluetooth，press the function key until the blue lights 

and flashes. 

2.pairing： 

A.Press the Bluetooth device function key，when there is a long bright blue light when you 

can match： 

B.Activate the phone Bluetooth function. 

C.Open the Bluetooth search function. 

D. Search the model NFXSL，and then connect it with your phone,whentheblue light 

flashes ,it pairs successfully. 

3.Calls:phone calls，the phone still rings ring tones，then press the Bluetooth handset 

function keys，can answer the call. 

4.End the call：the call is completed，press the Bluetooth handset function keys，which can 

end the call. 

5.Refused to answer the phone：phone calls，press the function key two seconds，which 

can refuse to answer the phone open. 

6.TO re-pull：weight pulling the last call，double click the function key or press function key 

for two seconds to achieve re-drawing function. 

7.Off：Press the function key until the red light，that is shut down. 

8.When the charge headset indicating lamp demonstration red candle，after the earphone 

charge finished，the red cndle can extinguish,first duration of charging approximately 4 

hours. 




